

# THE LIBERATION OF ART

Hand-signed Limited Editions by over 250 recognized artists.

Aussteller des Gutscheins ist die Avenso GmbH, Ernst-Reuter-Platz 2, 10587 Berlin, hier handelnd unter der Marke LUMAS. Die allgemeinen Geschäftsbedingungen von LUMAS (LUMAS.com) finden auch bei Einsatz des Gutscheins Anwendung. Der Gutschein ist nur in demjenigen Land einlösbar, in dem er erworben wurde. Entweder in einer LUMAS Galerie oder Online. Der Gutschein kann nicht bar ausgezahlt werden. Der Anspruch aus dem Gutschein unterliegt den gesetzlichen Verjährungsvorschriften des Landes in dem er erworben wurde. Der Gutschein ist gültig ab dem Ausstellungsdatum.

The issuer of this gift certificate is Avenso GmbH, Ernst-Reuter-Platz 2, 10587 Berlin, acting here under the LUMAS brand. The general terms and conditions of LUMAS (LUMAS.com) also apply to the use of the gift certificate. The gift certificate can only be redeemed in the country in which it was purchased, either in a LUMAS gallery or online. The gift certificate cannot be redeemed for cash. The claim to the gift certificate is subject to the legal expiration statute(s) in the country of purchase. The gift certificate is valid from the date of issue.

GESCHENKGUTSCHEIN | GIFT CERTIFICATE

FÜR | TO

VON | FROM

WERT | AMOUNT

CODE | CODE

AUSSTELLUNGSDATUM | DATE OF ISSUE

**LUMAS**  
THE LIBERATION OF ART

BERLIN | LONDON | NEW YORK | PARIS  
ONLINE AND IN GALLERIES WORLDWIDE

LUMAS.COM

Sven Fehrmann | Sui Lago